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Datum 
 

10 april 2024 

Steller vragen 
 

Geert-Jan van den ende 

Over agendapunt 
 

Schriftelijke vragen Toekomstbestending begraven 
Commissie WRG 18 april 2024 

Onderstaand vier schriftelijke vragen naar aanleiding van het raadsvoorstel Toekomstbestendig 
begraven. 
 

1. Tijdens de bijeenkomst in de aula is er ook gezegd dat de “binnen aula” opgeknapt moet 
gaan worden, ik zie in het raadsvoorstel daar niets van terug.  

Moeten deze eventuele kosten niet opgenomen worden in het Raadsvoorstel? En hoeveel zijn 
deze kosten voor het opknappen van de aula? 
 
Het opknappen van de aula (investering) maakt geen onderdeel van fase 1, uitbreiding van de 
diensten is om die reden niet opgenomen in het raadsvoorstel.  
 
Citaat Raadsvoorstel: 
De gefaseerde aanpak houdt kort gezegd in dat de begraafplaats wordt omgevormd in een gedenkpark. Hiervoor 
worden in fase 1 diensten uitgebreid waardoor inkomsten worden gegenereerd voor investeringen in fase 2. Dit 
voorstel richt zich op de eerste fase en geeft een doorkijk naar het vervolg hierop, wat nader moet worden 
uitgewerkt. 
 

2. De inkomsten kunnen in 10 jaar tijd oplopen tot 6.000.000 euro dat is gemiddeld 600.000 
euro per jaar. Dit bedrag is gebaseerd op het totale aantal natuurgraven. 

Hoeveel overleden personen of geïnteresseerden voor een natuurgraf moeten er dan jaarlijks 
een natuurbegrafenis willen om op dit bedrag uit te komen? 
 
De aangegeven kosten zijn een schatting op basis van ervaringscijfers van gedenkparken, 
waar natuurgraven ook  is ingevoerd. De verwachting is dat ongeveer 65 natuurgraven per 
jaar worden verkocht.  
 

3. Zijn de tarieven Verordening Lijkbezorgingsrechten vanaf 1 juli 2024 omhoog gegaan of 
omlaag gegaan? Er wordt alleen geschreven dat de tarieven marktconform zijn. Kunnen de 
tarieven van 2023 naast die van 2024 geplaatst worden? Zodat men goed kan zien wat de 
verschillen zijn? 
 
Zie bijlage ‘Tarievenvergelijking Verordening Lijkbezorgingsrechten 2023 – 2024.  
 

4. Er wordt nergens gesproken in de Beleidsnotitie dat de bomen inclusief of exclusief de 
grafkosten zijn. 
Kan de beleidsmedewerker aangeven of deze inclusief of exclusief de grafkosten zijn?  
 
De bomen zijn inbegrepen bij de grafkosten.  
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* Aangeven wat van toepassing is. 
 

Toelichting (indien nodig): 
 
 
 

 
 
 


